
 

 

MINISTEREN 

 
Dato 

J. nr.  

 

 

Frederiksholms Kanal 27 F 

1220 København K  

 

Telefon 41 71 27 00 

 

Transportudvalget 

Folketinget 

24. februar 2014 

2013-4911 

Transportudvalget har i brev af 5. december 2013 stillet mig følgende spørgs-

mål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 197: 

Ministeren bedes kommentere artikel i Ekstra Bladet af 13/10-13 (Direktøren 

for vedligehold tilstår: DSB lægger syv IC4-tog i graven), hvor DSB erkender, at 

syv IC4-tog ikke kommer til at køre, og at DSB ikke vil arbejde videre på de 

pågældende togsæt. Samtidig bedes ministeren oplyse, om dette forhold vil 

indvirke på afregningen med AnsaldoBreda for levering af IC4? 

Svar: 

Til besvarelse af spørgsmålet har jeg indhentet bidrag fra DSB. DSB oplyser 

følgende:  

”I den nævnte artikel citeres direktøren for DSB Vedligehold for, at ”på nuvæ-

rende tidspunkt er der syv togsæt, som vi ikke vil arbejde på. 

Der er ikke truffet beslutning om, at de pågældende togsæt ikke kommer til at 

køre, og de vil blive indsat, hvis der viser sig behov for det.” 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke  
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